
Zápisnica 
zo zasadnutia AKADEMICKÉHO SENÁTU FSVaZ UKF v Nitre 

konaného dňa 15. 6. 2011 o 13:00 hod. 
 
 
Prítomní: podľa priloženej prezenčnej listiny 
 
Program: 

1.  Otvorenie, kontrola uznesení 
2.  Štatút FSVaZ UKF 
3.  Rozpočet FSVaZ UKF  na rok 2011 
4.  Systematizácia pracovných miest  
5.  Návrh na zmenu organizačného poriadku FSVaZ  UKF 
6.  Návrh na vymenovanie prodekanov FSVaZ UKF 
7.  Návrh na členov Vedeckej rady FSVaZ UKF 
8.  Rôzne 

 
1.  Zasadnutie AS FSVaZ UKF (ďalej len „AS FSVaZ“) otvorila a viedla predsedkyňa AS 
FSVaZ doc. PhDr. Ľuba Pavelová, PhD. Uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia sú splnené. 
 
2. PaedDr. Ivana Gallová, PhD. v rámci úlohy návrhu zmien v štatúte FSVaZ informovala, že 
jednotlivé vnútorné dokumenty fakulty nie sú plne kompatibilné so štatútom FSVaZ, a zároveň 
navrhla, aby si poverená komisia rozdelila úlohy. Konštatovala, že štatút FSVaZ nie je 
v protirečení s vysokoškolským zákonom, na druhej strane existujú disproporcie alebo nesúlad 
vnútorných dokumentov a štatútu. 
 
3. AS FSVaZ berie na vedomie rozpočtový dokument predložený Ing. Petrou Kuvancovou na 
zasadnutí AS FSVaZ dňa 10.5. 2011. Rozpočet nebude schvaľovať, pretože bol už schválený v 
AS UKF bez predloženia AS FSVaZ. 
 
4. Dekanka FSVaZ UKF prof. PhDr. Eva Sollárová, CSc. (ďalej len „dekanka FSVaZ“) 
predložila AS FSVaZ „Systematizáciu pracovných a funkčných miest FSVaZ UKF“. Dr. Lulei 
požiadal dekanku FSVaZ o informáciu týkajúcu sa prínosu financií a počtov študentov 
jednotlivých odborov FSVaZ. Doc. PhDr. Pavelová, PhD. sa opýtala dekanky FSVaZ, či je 
možné zamestnať na čiastočný úväzok odborníkov z praxe. Dekanka FSVaZ uviedla, že 
preferencia je využívať iný status a nie n-tinový úväzok, a zároveň je podstatné, aby daný 
zamestnanec bol prínosom pre finančný rozpočet fakulty (napr. publikačná činnosť - karenty). 
 
Uznesenie č. 15/6/11-1 
AS FSVaZ  jednohlasne schvaľuje „Systematizáciu pracovných a funkčných miest FSVaZ UKF“ 
predloženú dekankou FSVaZ. 
Hlasovanie:  ZA: 11   PROTI: 0   ZDRŽAL SA: 0 
 
 
5. Dekanka FSVaZ predložila „Návrh na zmenu organizačného poriadku FSVaZ“ (návrh na 
zmenu platného Organizačného poriadku, Doplnku č. 3 zo dňa 13.11. 2009, čl. 9 – prodekani 



a návrh na zmenu koncipovania úsekov zabezpečovaných prodekanmi a na zmenu počtu 
prodekanov) v nasledovnom znení: 
Čl. 9 Prodekani 
Na FSVaZ pôsobia štyria prodekani, ktorí dekana zastupujú na úsekoch 

 vzdelávania 
 celoživotné vzdelávanie 
 vedecko-výskumná činnosť 
 rozvoj 

PhDr. Jozefína Mesárošová, PhD. sa opýtala dekanky FSVaZ, že kam budú patriť medzinárodné 
vzťahy, pričom dekanka FSVaZ uviedla, že do oblastí uvedených v bodoch c) a d). 
 
Uznesenie č. 15/6/11-2 
AS FSVaZ  jednohlasne schvaľuje „Návrh na zmenu organizačného poriadku FSVaZ“ predložený 
dekankou FSVaZ. 
Hlasovanie:  ZA: 11   PROTI: 0   ZDRŽAL SA: 0 
 
6. Dekanka FSVaZ predložila na schválenie AS FSVAZ „Návrh na vymenovanie prodekanov“: 

 PhDr. Ľubor Pilárik, PhD. – prodekan pre vzdelávanie 
 PhDr. Miroslava Líšková, PhD. – prodekanka pre celoživotné vzdelávanie 
 Doc. PhDr. Martina Mojtová, PhD. – prodekanka pre vedecko-výskumnú činnosť 
 MUDr. Kamil Koleják, PhD. – prodekan pre rozvoj 

 
P. Martin Jošt sa k návrhu na vymenovanie prodekanov opýtal dekanky FSVaZ na to,  aké sú 
očakávania od MUDr. Kamila Kolejáka, PhD. ako prodekana pre rozvoj. Dekanka FSVaZ 
odpovedala, že potenciál navrhovaného prodekana sa týka kvality spolupráce s FN v Nitre. 
PhDr. Jozefína Mesárošová sa pýtala na to, kto  bude mať v kompetencii  zahraničné výmenné 
pobyty študentov a učiteľov,  odpoveď dekanky  FSVaZ:  prodekan pre rozvoj.  
 
Uznesenie č. 15/6/11-3 
AS FSVaZ schvaľuje „Návrh na vymenovanie prodekanov“ predložený dekankou FSVaZ. 
Výsledky: 
  súhlasím nesúhlasím 

PhDr. Ľubor Pilárik, PhD.  10 1 
PhDr. Miroslava Líšková, PhD.  11 - 
Doc. PhDr. Martina Mojtová, PhD.  10 1 
MUDr. Kamil Koleják, PhD.  10 1 
 
7. Dekanka FSVaZ predložila v zmysle platného štatútu FSVaZ, čl. 6 bodu 2 písm. f) na 
schválenie AS FSVAZ „Návrh na vymenovanie členov Vedeckej rady FSVaZ“. 
Výsledky: 

  súhlasím nesúhlasím zdržal sa 
Interní členovia:       

Doc. PaedDr. Vladimír Klein, PhD. 7 3 1 
Doc. PhDr. Lýdia Lehocká, PhD.  8 3 - 
Prof. MUDr. Jozef Lohnert, PhD. 11 - - 



Prof. MUDr. Miloš Mlynček, CSc. 11 - - 
Doc. PhDr. Martina Mojtová, PhD. 9 2 - 
PhDr. Ľubor Pilárik, PhD.  9 2 - 
Doc. PhDr. Alojz  Ritomský, CSc. 10 1 - 
Prof. PhDr. Evžen Řehulka, CSc.  11 - - 
Doc. PhDr. Rastislav Rosinský, PhD. 11 - - 
Prof. PhDr. Imrich Ruisel, DrSc.  10 1  

       Prof. PhDr. Eva Sollárová, CSc.  11 - - 
Prof. JUDr. Vojtech Tkáč, CSc.  11 - - 
Doc. PaedDr. Miroslav Tvrdoň, PhD. 9 2 - 
Doc. PhDr. Tomáš Urbánek, PhD 9 2 - 
Doc. PhDr. Gabriela Vorosová, PhD. 10 1 - 

Externí členovia:       

Doc. PhDr. Igor Brezina, CSc. 11 - - 
PhDr. Štefan Bugár, PhD.  9 2 - 
Doc. PhDr. Slavomír Krupa, PhD. 11 - - 
PhDr. Ivan Pavlov, PhD.  9 2 - 
Doc. PhDr. Zuzana Slezáková, 
PhD. 

11  -  - 

Prof. PhDr. Jozef Výrost, DrSc. 11 - - 
 
 
 
 
Uznesenie č. 15/6/11-4 
Schvaľovacím procesom AS FSVaZ „Návrhu na vymenovanie členov Vedeckej rady FSVaZ“ 
neprešiel navrhovaný interný člen č. 1 p. doc. PaedDr. Vladimír Klein, PhD., ďalších členov 
Vedeckej rady FSVaZ v rámci návrhu dekanky FSVaZ AS FSVaZ schvaľuje. Dekanka FSVaZ 
na najbližšie zasadnutie AS FSVaZ predloží jeden nový návrh na člena Vedeckej rady FSVaZ. 
 
8. Rôzne : 
- predsedkyňa AS FSVaZ doc. PhDr. Ľuba  Pavelová, PhD otvorila tému výkonových 
parametrov na FSVaZ, informovala, že súčasný systém výkonových parametrov nezohľadňuje 
čas, pričom uviedla, že na zasadnutí KSPaSV, kde bola prítomná i dekanka FSVaZ prezentovala 
príklady 4 pedagógov, ktoré výrazne preukázali na nesystémové nastavenie výkonových 
parametrov. Dr. Lulei uviedol, že súčasné nastavenie výkonových parametrov deformuje 
vzdelávací proces (nastavenie seminárov a prednášok). Dekanka FSVaZ uviedla, že rešpektuje 
argument týkajúci sa času a je za to, aby sa otvorila táto téma tak, aby to bolo motivujúce a nie 
stresujúce. Celkovo sa pozerá na výkonové parametre prostredníctvom výkonov pracovísk a nie 
jednotlivcov, pretože si uvedomuje limity výkonových parametrov. PaedDr. Ivana Gallová, PhD. 
uviedla, že výkonové parametre vníma orientačne, len ako prehľad a uviedla motivačný faktor – 
napr. uznesenie z kolégia o odmene za publikáciu v karente. 
- predsedkyňa AS FSVaZ doc. PhDr. Ľuba  Pavelová, PhD sa pýtala dekanky FSVaZ, prečo 
členovia AS FSVaZ nedostali všetky (počas tohto zasadnutia AS FSVaZ) dekankou predložené 
návrhy vo vopred stanovenej 7 dňovej lehote pred schvaľovacím procesom, dekanka FSVaZ 



odpovedala, že je s tým OK, na čo predsedkyňa AS FSVaZ opakovane požiadala dekanku FSVaZ 
o zasielanie materiálov senátorom včas, čo p. dekanka FSVaZ aj sľúbila, 
- členovia AS FSVaZ sa zhodli na tom, že najbližšie zasadnutie AS FSVaZ sa uskutoční v čase 
medzi 17. – 25. októbrom 2011.  
 

 

Spracoval: PhDr. Martin Lulei, PhD.    V Nitre 17.6. 2011 

 


